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Vragen van de leden Dikkers, Jacobi en Wolbert (allen PvdA) aan de 
minister van Volksgezondheid, Welzijn en Sport en de staatssecretaris van 
Economische Zaken over het bericht dat bij 44% van de Europeanen glyfosaat 
in de urine zit (ingezonden 19 juni 2013). 

Vraag 1
Bent u bekend met het Duitse onderzoek naar glyfosaat in urine?1 Zo ja, wat 
is hierover uw mening? Zo nee, wilt u zich hiervan in kennis stellen? 

Vraag 2
Klopt het dat de Nederlandse Voedsel- en Warenautoriteit (NVWA) geen 
testen uitvoert op gewassen om te controleren of er glyfosaat in het gewas 
zit? Zo ja, waarom is dat zo? Zo nee, wat zijn de resultaten van dat onder-
zoek? 

Vraag 3
Hoe schat u het risico in van glyfosaat in de urine? Als u dat niet als 
gezondheidsrisico ziet, op welke wetenschappelijke onderzoeken beroept u 
zich dan? Kunt u daarvan de bronnen geven? Als u het wel als gezondheidsri-
sico’s ziet, welke stappen gaat u dan ondernemen om dit probleem aan te 
pakken? 

Vraag 4
Ziet u aanleiding de NVWA opdracht te geven gewassen te testen op 
glyfosaat? Zo ja, op welke termijn kunt u de Kamer informeren over de 
resultaten? Zo niet, waarom niet? 

Vraag 5
Bent u bereid bij ons omringende landen te informeren of er daar onderzoek 
gedaan wordt naar de effecten van glyfosaat op de volksgezondheid? Zo ja, 
wanneer kunt u de Kamer hierover informeren? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 6
Kunt u deze vragen beantwoorden voor het notaoverleg Gewasbescherming?

1 www.foeeurope.org/sites/default/files/glyphosate_studyresults_june12.pdf
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